
  

 
SESIÓN PLENARIA ORDINARIA DE 4 DE 
FEBRERO DE 2021 
 
Núm. de sesión:  3 
Tipo: extraordinaria 
Hora de inicio: 19 h 
Lugar: por videoconferencia 
Convocatoria: Primera 
Hora de finalización: 20.45 h 

 

ASISTENTES 

Alcaldesa:  
Cristina Civera Balaguer  
 

Concejales: 

Vicente Pérez Costa  
Juan José Carrión Rubio 
Némesis Cardona Gómez 
Sonia Garcia Ruiz 
Agustín Muedra Jornet 
 
Beatriz Sánchez Botello 
 
Manuel Moreno Comes 
Maria Sánchez Martin 
Ana Alcover Torres 
 
Víctor Xercavins i García 
Francesc Alcaina i Costa 
Tomás Piqueras Gimenez 
 
Secretaria General:  
Araceli Martin Blasco 
                                                                                                                             
 

La Sra. alcaldesa presenta al Pleno el orden 
del día y comienza con el primer punto; 
 
 
1. APROBACIÓN DE LAS ACTAS DE LAS 
SESIONES ANTERIORES. 
 
La Sra. Alcaldesa da cuenta del acta de la 
sesión ordinaria del 3 de diciembre de 2020, 
el acta de la sesión ordinaria del 10 de 
diciembre de 2020 y el acta de la sesión 
extraordinaria de 14 de enero de 2021. 
 
El Pleno de la Corporación, aprueba por 
mayoría las actas, con 7 votos a favor del 
equipo de gobierno, 1 voto a favor de 
Ciudadanos, 1 voto a favor de Compromís 
per Museros y 3 abstenciones del Partido 
Popular. 
 
 
 

  
SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA 
DE 4 DE FEBRER DE 2021 
 
Núm. de sessió:  3 
Tipus: extraordinària 
Hora d’inici: 19 h 
Lloc: per videoconferència 
Convocatòria: primera 
Hora d’acabament: 20.45 h 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcaldessa:  
Cristina Civera Balaguer 
 
Regidors: 
 
Vicente Pérez Costa  
Juan José Carrión Rubio 
Némesis Cardona Gómez 
Sonia Garcia Ruiz 
Agustín Muedra Jornet 
 
Beatriz Sánchez Botello 
 
Manuel Moreno Comes 
Maria Sánchez Martin 
Ana Alcover Torres 
 
Víctor Xercavins i García 
Francesc Alcaina i Costa 
Tomás Piqueras Gimenez 
 
Secretària general:  
Araceli Martín Blasco 
 
 

L’alcaldessa presenta l'ordre del dia al Ple i 
comença amb el primer punt. 
 
 
1. APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES 
SESSIONS ANTERIORS 
 
L’alcaldessa dona compte de l'acta de la 
sessió ordinària de 3 de desembre de 2020, 
l'acta de la sessió ordinària de 10 de 
desembre de 2020 i l'acta de la sessió 
extraordinària de 14 de gener de 2021. 
 
El Ple de la corporació aprova per majoria les 
actes, amb 7 vots a favor de l'Equip de 
Govern, 1 vot a favor de Ciudadanos, 1 vot a 
favor de Compromís per Museros i 3 
abstencions del Partit Popular. 
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2. MOCIÓN DEL GRUPO COMPROMÍS 
PER MUSEROS PARA EXIGIR AL 
GOBIERNO DE ESPAÑA MEDIDAS DE 
URGENCIA DELANTE DE LA SUBIDA DEL 
PRECIO DE LA LUZ EN PLENA OLA DE 
FRIO. 
 
La Sra. alcaldesa presenta al Pleno la 
propuesta de aprobación de la moción 
presentada por el grupo municipal 
Compromís per Museros, cede la palabra a 
D. Víctor Xercavins Garcia, portavoz del 
grupo municipal de Compromís per Museros 
que procede a dar lectura a la moción: 
 
 
PROPOSICIÓ PER A EXIGIR AL GOVERN 
D’ESPANYA MESURES D’URGÈNCIA 
DAVANT LA PUJADA DEL PREU DE LA 
LLUM EN PLENA ONADA DE FRED  
 
El preu de la llum ha patit una gran pujada 
els primers dies de 2021. Una pujada 
especialment perversa perquè coincideix 
amb l'onada de fred causada per la borrasca 
Filomena que ha assotat tot el territori de 
l'Estat, incloent-hi el País Valencià, amb 
temperatures mínimes de rècord històric.  
 
Esta situació és realment preocupant, ja que 
afecta tota la societat, colpejada per la crisi 
sanitària del coronavirus i, en especial, les 
famílies més vulnerables.  
Recordem que el dret a l’habitatge és un dret 
consagrat a la Constitució Espanyola en 
l'article 47 i que, d'acord amb Nacions 
Unides, “un habitatge digne, ha de tindre 
accés permanent d’energia per a la cuina, la 
calefacció i l'enllumenat”.  
 
Malgrat això, la pobresa energètica continua 
sent un greu problema per a milers de llars. 
Les mesures com el bo social elèctric van en 
bona direcció però són només descomptes 
d'un 25% en part de la tarifa i subjectes a un 
límit de consum energètic i, a més, cal 
complir uns requisits molt concrets per a 
poder-se’n beneficiar. Així que, a pesar 
d’existir el bo social, si el preu de l'energia i 
del gas es disparen en plena onada de fred, 
es llança milers d'economies familiars a la 
pobresa energètica.  
 
Estos dies totes les llars han necessitat més 
consum energètic per a lluitar contra el fred i 
d’això s’han aprofitat companyies 
energètiques com Iberdrola, Repsol o Cepsa 
(immerses totes elles en escàndols de portes 
giratòries amb exgovernants dels grans 
partits). Cal recordar que estes grans 
companyies no sols es beneficien dels diners 
de les ciutadanes i ciutadans directament de 

2. MOCIÓ DEL GRUP COMPROMÍS PER 
MUSEROS PER A EXIGIR AL GOVERN 
D'ESPANYA MESURES D'URGÈNCIA 
DAVANT DE LA PUJADA DEL PREU DE LA 
LLUM EN PLENA ONA DE FRED 
 
 

L’alcaldessa presenta la proposta 
d'aprovació de la moció presentada pel grup 
municipal Compromís per Museros al Ple, 
cedeix la paraula a Víctor Xercavins Garcia, 
portaveu del grup municipal de Compromís 
per Museros que procedeix a donar lectura a 
la moció. 
 
 
PROPOSICIÓ PER A EXIGIR AL GOVERN 
D’ESPANYA MESURES D’URGÈNCIA 
DAVANT LA LICITADA DEL PREU DE LA 
LLUM EN PLENA ONADA DE FRED 
 
El preu de la llum ha patit una gran licitada 
els primers dies de 2021. Una licitada 
especialment perversa perquè coincideix 
amb l'onada de fred causada per la borrasca 
Filomena que ha assotat tot el territori de 
l'Estat, incloent-hi el País Valencià, amb 
temperatures mínimes de rècord històric.  
 
 
Aquesta situació és realment preocupant, ja 
que afecta tota la societat, colpejada per la 
crisi sanitària de la COVID-19 i, 
especialment, les famílies més vulnerables.  
Recordem que el dret a l’habitatge és un dret 
consagrat en la Constitució Espanyola en 
l'article 47 i que, d'acord amb Nacions 
Unides, “un habitatge digne, ha de tindre 
accés permanent d’energia per a la cuina, la 
calefacció i l'enllumenat”.  
 
Malgrat això, la pobresa energètica contínua 
sent un greu problema per a milers de llars. 
Les mesures com el bo social elèctric van en 
bona direcció però són només descomptes 
d'un 25 % en part de la tarifa i subjectes a un 
límit de consum energètic i, a més, cal 
complir uns requisits molt concrets per  
beneficiar-se’n. Així que, a pesar d’existir el 
bo social, si el preu de l'energia i del gas es 
disparen en plena onada de fred, es llancen 
milers d'economies familiars a la pobresa 
energètica.  
 
Aquests dies totes les llars han necessitat 
més consum energètic per a lluitar contra el 
fred i d’això s’han aprofitat companyies 
energètiques com Iberdrola, Repsol o Cepsa 
(immerses totes aquestes en escàndols de 
ports giratòries amb exgovernants dels grans 
partits). Cal recordar que aquestes grans 
companyies no sols es beneficien dels diners 
dels ciutadanes i ciutadans directament de la C
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la seua factura, sinó que també ho fan a 
través de diners públics mitjançant 
subvencions i ajudes al sector. Són, per tant, 
dependents de l’Estat i a la seua vegada de 
les arques públiques, que amb molt d’esforç 
ompli la gent honrada que paga correctament 
els seus impostos a este país.  
 
Fins i tot, l’actual vicepresident segon del 
govern fa uns mesos, des de l'oposició, 
deixava clar que el govern pot impedir este 
tipus de pujades desproporcionades i regular 
el preu o part d'ell.  
 
És per això, que des del Grup Municipal de 
Compromís per Museros es proposa 
l'adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
PRIMER.- Instar el Govern d’Espanya 
perquè, davant la crisi econòmica i sanitària, 
més encara durant els mesos de més fred, 
pose fre a l'especulació energètica amb el 
control del preu de la llum i el gas per als i 
les xicotetes consumidores.  
 
SEGON.- Instar les administracions 
públiques perquè estudien la viabilitat de la 
creació d’una empresa pública energètica 
que afavorisca la competència del sector i 
beneficie les persones consumidores.  
 
TERCER.- Instar les administracions 
públiques a reforçar encara més les 
polítiques d’impuls a l’autoconsum 
fotovoltaic, la generació distribuïda i les 
comunitats energètiques locals.  
 
QUART.- Fer arribar estos acords al Govern 
d’Espanya, al Consell, al Congrés i Senat i a 
les Corts Valencianes. 
 
Después de las intervenciones de los 
portavoces de los grupos municipales, toma 
la palabra Dña. Beatriz Sánchez Botello, 
portavoz de Esquerra Unida Museros, que 
comenta que Esquerra Unida Museros se 
adhiere a la moción presentada por 
Compromís per Museros,  
 
Por todo ello, el Pleno de la Corporación, por 
unanimidad, estima la moción presentada. 
 
 
 
3. DESPACHO EXTRAORDINARIO. 
 
 
No hay asuntos que tratar. 
 
 

seua factura, sinó que també ho fan a través 
de diners públics mitjançant subvencions i 
ajudes al sector. Són, per tant, dependents 
de l’Estat i a la seua vegada de les arqueges 
públiques, que amb molt d’esforç ompli la 
gent honrada que paga correctament els 
seus impostos a aquest país.  
 
Fins i tot, l’actual vicepresident segon del 
Govern fa uns mesos, des de l'oposició, 
deixava clar que el Govern pot impedir 
aquest tipus de pujades desproporcionades i 
regular el preu o part d'aquest.  
 
És per això, que des del Grup Municipal de 
Compromís per Museros es proposa 
l'adopció dels següents: 
 
ACORDS 
 
Primer. Instar el Govern d’Espanya perquè, 
davant la crisi econòmica i sanitària, més 
encara durant els mesos de més fred, pose 
fre a l'especulació energètica amb el control 
del preu de la llum i del gas per als i les 
xicotetes consumidores.  
 
Segon. Instar les administracions públiques 
perquè estudien la viabilitat de la creació 
d’una empresa pública energètica que 
afavorisca la competència del sector i 
beneficie les persones consumidores.  
 
Tercer. Instar les administracions públiques a 
reforçar encara més les polítiques d’impuls a 
l’autoconsum fotovoltaic, la generació 
distribuïda i les comunitats energètiques 
locals.  
 
Quart. Fer arribar aquests acords al Govern 
d’Espanya, al Consell, al Congrés i Senat i a 
les Corts Valencianes. 
 
Després de les intervencions dels portaveus 
dels grups municipals, pren la paraula 
Beatriz Sánchez Botello, portaveu d'Esquerra 
Unida Museros, que comenta que Esquerra 
Unida Museros s'adhereix a la moció 
presentada per Compromís per Museros,  
 
 
Per tot això, el Ple de la corporació estima la 
moció presentada per unanimitat. 
 
 
 
3. DESPATX EXTRAORDINARI 
 
 
No hi ha assumptes a tractar. 
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4. DACIÓN DE CUENTAS 
 
La Sra. Alcaldesa da cuenta de dos decretos 
que han sido a posteriori del 1 de febrero, 
cuando se convocó el pleno, un decreto es el 
de la prórroga de las medidas municipales 
adoptadas por el Ayuntamiento de Museros 
para combatir y ayudar a bajar la incidencia 
acumulada que hay en estos momentos en el 
municipio, se han prorrogado estas medidas 
desde el 3 de febrero hasta el 15 de febrero 
inclusive, si el día 16 de febrero hiciera falta, 
se volverían a prorrogar. 
 
También comenta que los cursos de yoga, 
pilates, restauración y pintura, de momento 
están suspendidos, se recuperarán estas 
clases que el alumnado no ha podido realizar 
y se está trabajando para ver de qué forma si 
hasta el día 16 de febrero estas medidas se 
tuvieran que prorrogar de nuevo, poder dar el 
servicio en estos cursos,  
 
El otro decreto que es del día 2 de febrero, 
es en el que el Ayuntamiento de Museros se 
adhiere al Plan Resistir, juntamente con la 
Generalitat Valenciana y la Diputación en la 
cual se darán ayudas a los autónomos y 
microempresas hasta 10 trabajadores, del 
municipio de Museros, en el cual el 
Ayuntamiento de Museros, de recursos 
municipales hará una aportación del 15%, 
que será de 23.525,45 €. La Dirección 
General ha pasado unas bases genéricas, 
las cuales se tienen que complementar con 
una serie de requisitos por parte del 
ayuntamiento, cuando estén se convocará 
un pleno extraordinario, dado que el órgano 
competente para aprobar las bases es el 
pleno del ayuntamiento. 
 
5. DECRETOS DE ALCALDIA. DESDE EL 
662 HASTA EL 783 DE 2020 Y DESDE EL 1 
AL 58 DE 2021. 
 
Se da cuenta de la relación de decretos 
desde el último Pleno ordinario del 3 de 
diciembre de 2020, desde el número 662 
al 783 de 2020 y desde el 1 al 58 de 
2021. 
El equipo de gobierno se da por 
enterados y conformes. 
 
El grupo Partido Popular se da por 
enterados y no conformes. 
El grupo Compromís, se dan por 
enterados y no conformes.  
El grupo Ciudadanos, se dan por 
enterados y no conformes. 
 
 
 

4. DACIÓ DE COMPTES 
 
L’alcaldessa dona compte de dos decrets 
que han sigut a posteriori de l'1 de febrer, 
quan es va convocar el ple, un decret és el 
de la pròrroga de les mesures municipals 
adoptades per l'Ajuntament de Museros per 
a combatre i ajudar a baixar la incidència 
acumulada que hi ha en aquests moments al 
municipi, s'han prorrogat aquestes mesures 
del 3 al 15 de febrer inclusivament, si el dia 
16 de febrer fera falta, es tornarien a 
prorrogar. 
 
També comenta que els cursos de ioga, 
pilates, restauració i pintura, de moment 
estan suspesos, es recuperaran aquestes 
classes que l'alumnat no ha pogut realitzar i 
es treballa per veure de quina manera, si fins 
al dia 16 de febrer aquestes mesures 
s'hagueren de prorrogar de nou, es podria 
donar el servei en aquests cursos.  
 
L'altre decret que és del dia 2 de febrer, 
correspon a l’adhesió de l'Ajuntament de 
Museros al Pla resistir, juntament amb la 
Generalitat Valenciana i la Diputació de 
València en el qual es donaran ajudes als 
autònoms i microempreses fins a 10 
treballadors, del municipi de Museros, en el 
qual l'Ajuntament de Museros farà una 
aportació del 15 % dels recursos municipals, 
és a dir, 23.525,45 €. La Direcció General ha 
passat unes bases genèriques, les quals 
l’Ajuntament haurà de complementar amb 
una sèrie de requisit; quan estiguen, es 
convocarà un ple extraordinari, atés que 
l'òrgan competent per a aprovar les bases és 
el Ple de l'Ajuntament. 
 
 
5. DECRETS DE ALCALDIA, DEL 662 FINS 
AL 783 DE 2020 I DE L'1 AL 58 DE 2021 
 
 
S'informa de la relació de decrets des de 
l'última sessió ordinària de 3 de desembre de 
2020, del número 662 al 783 de 2020 i de l'1 
al 58 de 2021. 
 
L'Equip de Govern es dona per assabentat i 
conforme. 
 
El grup Partit Popular es dona per 
assabentats i no conformes. 
El grup Compromís, es donen per 
assabentats i no conformes.  
El grup Ciudadanos, es donen per 
assabentats i no conformes. 
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6. RUEGOS Y PREGUNTAS 
 
La Sra. Alcaldesa abre el turno de ruegos y 
preguntas: 
 
-Toma la palabra D. Manuel Moreno, 
portavoz del Partido Popular, comenta que 
quiere hacer una mención especial, por ser 
el Día Mundial del Cáncer, hay que 
comprometerse con esta causa, ya que la 
actual crisis sanitaria está afectando mucho 
a las personas que lo padecen pero también 
al diagnostico rápido de esta enfermedad, 
que es muy importante para llegar a tiempo. 
Quiere dar las gracias a la Junta Local del 
Cáncer de Museros, por todo lo que hacen y 
dar todo el apoyo a las personas que lo 
están padeciendo. 
 
D. Manuel Moreno pregunta que en unos de 
los decretos han visto que se han 
suspendido las pruebas del examen de TAG, 
pregunta en qué situación está actualmente. 
 
Dña. Cristina Civera responde que están 
suspendidas hasta el día 15 de febrero, dada 
la situación sanitaria y que algunos 
miembros habían sido positivos por COVID, 
se ha pospuesto hasta el 15 de febrero. 
 
D. Manuel Moreno pregunta cómo se 
encuentran las plazas de los policías. 
 
Dña. Cristina Civera responde que el día 22 
de enero fue el último día para presentar las 
instancias y ahora se está elaborando la lista 
provisional de admitidos. 
 
D. Manuel Moreno pregunta cuantos se han 
presentado. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que hay 52, de 
esos hay 8 que no han presentado el 
justificante del ingreso de la tasa, y por el 
turno libre se han presentado 5. 
 
D. Manuel Moreno, comenta que en el pleno 
anterior preguntó por una delegación que se 
hizo a un concejal para acudir a una cita 
judicial, pregunta a que se debía esa vista 
judicial. 
 
Dña. Cristina Civera responde que esa vista 
judicial es la que tuvo el ayuntamiento por 
una demanda por lo social de un técnico 
externo que tenía el ayuntamiento, ella no 
pudo asistir ese día a la cita judicial y delegó 
en el primer teniente de alcalde para que 
fuera como representante del ayuntamiento. 
 
D. Manuel Moreno pregunta si el tema está 
resuelto. 

6. PRECS I PREGUNTES 
 
L’alcaldessa obri el torn de precs i preguntes. 
 
 
Pren la paraula Manuel Moreno, portaveu del 
Partit Popular, comenta que vol fer un 
esment especial, per ser el Dia Mundial del 
Càncer, i que cal comprometre's amb 
aquesta causa, ja que l'actual crisi sanitària 
està afectant molt les persones que el 
pateixen però també el diagnòstic ràpid 
d'aquesta malaltia, que és molt important per 
a arribar a temps. Vol donar les gràcies a la 
Junta Local del Càncer de Museros, per tot el 
que fan i donar tot el suport a les persones 
que el pateixen. 
 
 
Manuel Moreno pregunta que en uns dels 
decrets han vist que s'han suspés les proves 
de l'examen de TAG, pregunta en quina 
situació està actualment. 
 
Cristina Civera respon que estan suspeses 
fins al dia 15 de febrer, atés que la situació 
sanitària i que alguns membres havien sigut 
positius per la COVID-19, s'ha posposat fins 
al 15 de febrer. 
 
Manuel Moreno pregunta com es troben les 
places dels policies. 
 
Cristina Civera respon que el dia 22 de gener 
va ser l'últim dia per a presentar les 
instàncies i ara s'està elaborant la llista 
provisional d'admesos. 
 
Manuel Moreno pregunta quants s'han 
presentat. 
 
Cristina Civera contesta que n’hi ha 52, i 
d'aqueixos hi ha vuit que no han presentat el 
justificant de l'ingrés de la taxa, i pel torn 
lliure se n’han presentat cinc. 
 
Manuel Moreno comenta que en el ple 
anterior va preguntar per una delegació que 
es va fer a un regidor per a acudir a una cita 
judicial, pregunta el motiu pel qual era 
aqueixa vista judicial. 
 
Cristina Civera respon que aqueixa vista 
judicial és la que va tindre l'Ajuntament per 
una demanda pel social d'un tècnic extern 
que tenia l'Ajuntament, ella no va poder 
assistir aqueix dia a la cita judicial i va 
delegar en el primer tinent d'alcalde perquè 
fora com a representant de l'Ajuntament. 
 
Manolo Moreno pregunta si el tema està 
resolt. C
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Dña. Cristina Civera responde que ya hay 
una primera sentencia en la cual se tiene que 
contestar y queda otra pendiente. 
 
D. Manuel Moreno comenta que el año 
pasado su grupo pidió unas medidas para 
ayudar a la economía local frente al COVID, 
algunas se incluyeron en una moción, una de 
ellas era la bonificación de mesas y sillas no 
solo para 2020 sino también para 2021, el 
grupo Popular considera que este año 
también se tendría que modificar las mesas y 
sillas, la ocupación de la vía pública para la 
hostelería para todo el año, ahora porque no 
tienen actividad y están pagando algo de lo 
que no están haciendo uso, y después para 
cuando la hostelería se reactive hará más 
falta las mesas y sillas para que la gente no 
entre dentro y se eviten contagios, por eso 
pide que se bonifique al 100% para el año 
2021 la ocupación de la vía pública de 
mesas y sillas. 
 
Dña. Cristina Civera responde que se tendrá 
en cuenta esa medida y también se va a 
renovar la ampliación de las terrazas a coste 
cero, desde la concejalía de comercio se 
está trabajando sobre el tema. 
 
D. Manuel Moreno pide que el tema de las 
ayudas del Plan Resistir se agilice lo más 
pronto posible, para ayudar a las empresas y 
los autónomos. 
 
D. Manuel Moreno pregunta si los bares del 
municipio que lo consideren pueden hacer 
comidas para llevar. 
 
Dña. Cristina Civera responde que la 
normativa de comidas para llevar es para 
toda la hostelería. 
 
D. Manuel Moreno comenta que en el mes 
de noviembre se paró el servicio de atención 
a los discapacitados, pregunta qué criterio se 
utilizó en ese momento para dejar de darlo. 
 
D. Vicente Pérez Costa responde que los 8 
miembros que actualmente hacen uso del 
servicio son personas de alto riesgo, el 
espacio que hay en el Centro de Día es muy 
complicado mantenerlos en grupos burbuja y 
se decidió as. 
 
D. Manuel Moreno pregunta si se tiene 
previsto si mejora la situación restablecer el 
servicio. 
 
D. Vicente Pérez Costa responde que si, en 
el momento que remita la situación y los 
responsables del servicio están redactando 

 
Cristina Civera respon que ja hi ha una 
primera sentència en la qual s'ha de 
contestar i queda un altre pendent. 
 
Manuel Moreno comenta que l'any passat el 
seu grup va demanar unes mesures per a 
ajudar l'economia local davant la COVID-19, 
algunes es van incloure en una moció, una 
d’aquestes era la bonificació de taules i 
cadires no sols per a l’any 2020, sinó també 
per al 2021, el grup Popular considera que 
enguany també s'haurien de modificar les 
taules i cadires, l'ocupació de la via pública 
per a l'hostaleria per a tot l'any, ara perquè 
no tenen activitat i paguen per una cosa de la 
qual no estan fent ús, i després, per a quan 
l'hostaleria es reactive faran més falta les 
taules i cadires perquè la gent no entre dins i 
s'eviten contagis, per això demana que es 
bonifique al 100 % per a l'any 2021 
l'ocupació de la via pública de taules i 
cadires. 
 
Cristina Civera respon que es tindrà en 
compte aqueixa mesura i també es renovarà 
l'ampliació de les terrasses a cost zero, des 
de la Regidoria de Comerç es treballa sobre 
el tema. 
 
Manuel Moreno demana que el tema de les 
ajudes del Pla resistir s'agilitze el més aviat 
possible, per a ajudar les empreses i els 
autònoms. 
 
Manuel Moreno pregunta si els bars del 
municipi que ho consideren poden fer 
menjars per a portar. 
 
Cristina Civera respon que la normativa de 
menjars per a portar és per a tota l'hostaleria. 
 
 
Manuel Moreno comenta que pel mes de 
novembre es va parar el servei d'atenció als 
discapacitats, pregunta quin criteri es va 
utilitzar en aqueix moment per a deixar de 
donar-lo. 
Vicente Pérez Costa respon que els 8 
membres que actualment fan ús del servei 
són persones d'alt risc, i per l'espai que hi ha 
al Centre Social de Dia és molt complicat 
mantindre'ls en grups bombolla i es va 
decidir tancar. 
 
Manuel Moreno pregunta si es té previst si 
millora la situació restablir el servei. 
 
 
Vicente Pérez Costa respon que sí, en el 
moment que remeta la situació i de fet els 
responsables del servei estan redactant un C
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un programa para adaptarlo a la normativa. 
 
D. Manuel Moreno comenta que el otro día 
hubo un incendio en un solar próximo al 
instituto, pregunta si el titular del solar es el 
ayuntamiento. 
 
Dña. Cristina Civera responde que no, que 
había unos montones de hierba seca y 
algunos jóvenes prendieron fuego. 
 
D. Manuel Moreno pide que se revisen los 
solares del ayuntamiento y se limpien. 
 
Dña. Beatriz Sánchez Botello toma la palabra 
y comenta que algunos puedan estar para 
hacer como es el caso del que está al lado 
de Progatmus, toma nota y lo tramitará, 
quiere recalcar que los solares del 
ayuntamiento se limpian de forma periodica. 
 
D. Manuel Moreno pregunta cuál será el 
coste del mural de la C/ Escuelas Viejas. 
 
 
Dña. Sonia Garcia Ruiz responde que unos 
8.000 €. 
 
D. Manuel Moreno comenta que al 
ayuntamiento les parecía mucho dinero 
repartir mascarillas y gastarse 8.000 € en un 
mural no. 
 
Dña. Sonia Garcia responde que ese dinero 
se ha gastado desde la partida de cultura, 
dado que el año anterior no se pudo hacer 
todo lo que se había previsto, había dinero 
disponible, está gustando a la gente y da 
alegría y color al pueblo en estos momentos 
tan difíciles. La artista que lo ha hecho es 
reconocida internacionalmente y está 
viniendo mucha gente de otros pueblos a 
verlo. 
 
D. Manuel Moreno pregunta cuál ha sido el 
coste de la cabalgata de reyes.  
 
Dña. Cristina Civera responde que todavía 
faltan por presentar algunas facturas. 
 
D. Manuel Moreno pregunta cuál ha sido el 
coste del estudio de las aguas residuales. 
 
Dña. Cristina Civera responde que en el 
anterior pleno el concejal ya lo explicó, se ha 
hecho un contrato menor de 15.000 € en el 
que entraban 60 o 70 analíticas. 
 
D. Vicente Pérez puntualiza que son 2 
analíticas semanales y si se terminaba el 
COVID se paralizaba. Actualmente se están 
sacando 2 muestras semanales de dos 

programa per a adaptar-lo a la normativa. 
 
Manuel Moreno comenta que l'altre dia va 
haver-hi un incendi en un solar pròxim a 
l'institut, pregunta si el titular del solar és 
l'Ajuntament. 
 
Cristina Civera respon que no, que hi havia 
uns munts d'herba seca i alguns joves van 
encendre foc. 
 
Manuel Moreno demana que es revisen els 
solars de l'Ajuntament i es netegen. 
 
Beatriz Sánchez Botello pren la paraula i 
comenta que alguns poden estar per a fer 
com és el cas del que està al costat de 
Progatmus, pren nota i ho tramitarà, vol 
destacar que els solars de l'Ajuntament es 
netegen periòdicament. 
 
Manuel Moreno pregunta quin serà el cost 
del mural del carrer de les Escoles Velles. 
 
 
Sonia Garcia Ruiz respon que uns 8.000 €. 
 
 
Manuel Moreno comenta que a l'Ajuntament 
li semblaven molts diners repartir màscares i 
gastar-se 8.000 € en un mural no. 
 
 
Sonia Garcia respon que aqueixos diners 
s'han gastat de la partida de Cultura, atés 
que l'any anterior no es va poder fer tot el 
que s'havia previst, hi havia diners 
disponibles, està agradant a la gent i dona 
alegria i color al poble en aquests moments 
tan difícils. L'artista que l’ha fet és 
reconeguda internacionalment i ve molta 
gent d'altres pobles a veure’l. 
 
 
Manuel Moreno pregunta quin ha sigut el 
cost de la cavalcada de reis.  
 
Cristina Civera respon que encara falten 
algunes factures a presentar. 
 
Manuel Moreno pregunta quin ha sigut el 
cost de l'estudi de les aigües residuals. 
 
Cristina Civera respon que en l'anterior ple el 
regidor ja ho va explicar, s'ha fet un contracte 
menor de 15.000 € en el qual entraven 60 o 
70 analítiques. 
 
Vicente Pérez puntualitza que són dos 
analítiques setmanals i si s'acabava la 
COVID-19 es paralitza. Actualment, es 
prenen dues mostres setmanals de dos pous C

ód
. V

al
id

ac
ió

n:
 9

E5
C

G
6E

Q
W

3P
4W

ZJ
99

W
D

C
7W

Z5
F 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//m

us
er

os
.s

ed
el

ec
tro

ni
ca

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 7

 d
e 

12
 



  

pozos y nos hacen llegar las analíticas. 
 
D. Manuel Moreno pregunta si se informe a 
la población del resultado de esas analíticas. 
 
D. Vicente Pérez toma nota y pasará la 
información al gabinete de comunicación 
para que lo adapte a un lenguaje más 
coloquial y la gente lo pueda entender. 
 
 
-Toma la palabra D. Victor Xercavins i 
Garcia, portavoz de Compromís per 
Museros, comenta que muchas de las 
preguntas que tenían ya han sido 
contestadas y en referencia al SAE, pregunta 
si los responsables están reubicados en 
otros lugares.  
 
Dña. Cristina Civera responde que están 
reubicados, Yolanda está colaborando en el 
grupo burbuja de la “matinera” de la escoleta 
municipal y Javi está dando apoyo a la 
educadora social, que lleva el tema de 
menores en el Centro de Día. 
 
D. Victor Xercavins comenta que el día 12 de 
enero, la profesora de pilates tuvo que 
suspender la clase, que hacen en el 
gimnasio del colegio, porque había un 
andamio y restos de obra y nos se le avisó. 
 
D. Vicente Pérez responde que Empar, la 
directora del CEIP Blasco Ibáñez, antes de 
navidad comunicó que había una serie de 
desperfectos en los edificios y se planificaron 
las actuaciones para cuando el colegio 
estuviera cerrado. Se instalaron unos 
andamios para hacer unas limpiezas, pero él 
no tiene constancia de que se dejaran restos 
de obra, estaban los andamios pero no 
impedían realizar la clase de pilates. 
 
D. Victor Xercavins pregunta si la clase de 
pilates de las mañanas se continúa haciendo 
en la Casa de Cultura,   
 
 
D. Agustín Muedra responde que toda 
actividad en instalaciones municipales está 
suspendida. 
 
D. Victor Xercavins comenta que se han 
puesto algunas señales de tráfico, de 
prohibido estacionar semestral y solo están 
en castellano, y solicita que estén en las dos 
lenguas. 
 
Dña. Cristina Civera responde que toma 
nota. 
 
D. Victor Xercavins comenta que en relación 

i ens fan arribar les analítiques. 
 
Manuel Moreno pregunta si s'informa la 
població del resultat d'aqueixes analítiques. 
 
Vicente Pérez pren nota i passarà la 
informació al gabinet de comunicació perquè 
l'adapte a un llenguatge més col·loquial 
perquè la gent ho entenga. 
 
 
Pren la paraula  Víctor Xercavins i Garcia, 
portaveu de Compromís per Museros, i 
comenta que moltes de les preguntes que 
tenien ja han sigut contestades i sobre el 
SAE, pregunta si els responsables estan 
reubicats en altres llocs.  
 
 
Cristina Civera respon que estan reubicats, 
Yolanda col·labora en el grup bombolla de la 
“matinera” de l’escoleta municipal i Javi dona 
suport a l'educadora social, que porta el 
tema de menors al Centre Social de Dia. 
 
 
Víctor Xercavins comenta que el dia 12 de 
gener, la professora de pilates va haver de 
suspendre la classe que es fa al gimnàs del 
col·legi, perquè hi havia una bastida i restes 
d'obra i se li va avisar. 
 
Vicente Pérez respon que Empar, la 
directora del CEIP Blasco Ibáñez, abans de 
Nadal, va comunicar que hi havia una sèrie 
de desperfectes als edificis i es van planificar 
les actuacions per a quan el col·legi tancara. 
Es van instal·lar unes bastides per a fer unes 
neteges, però ell no té constància que es 
deixaren restes d'obra, estaven les bastides 
però no impedien realitzar la classe de 
pilates. 
 
Víctor Xercavins pregunta si la classe de 
pilates dels matins es continua fent a la Casa 
de Cultura. 
 
 
Agustín Muedra respon que tota activitat en 
instal·lacions municipals està suspesa. 
 
 
Víctor Xercavins comenta que s'han posat 
alguns senyals de trànsit de prohibit 
estacionar semestral i només estan en 
castellà i sol·licita que estiguen en les dues 
llengües. 
 
Cristina Civera respon que pren nota. 
 
 
Víctor Xercavins comenta que sobre l’OTAM C
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con la OTAM que siempre dice y que espera 
que se esté trabajando en ello y que se tome 
en serio y por fin se haga, y también en la 
página web y se normalice en ese sentido 
también la OTAM, pero hay una cosa que es 
recurrente y que se podría hacer ya, es la 
hoja para solicitar la adhesión al Museros 
Plus, para que esté también disponible en 
valenciano. 
 
Dña. Cristina Civera responde que en la web 
del ayuntamiento ese modelo está en 
valenciano y castellano, se está trabajando 
en ello. 
 
D. Victor Xercavins quiere felicitar a la 
concejalía de cultura por el mural de la C/ 
Escuelas Viejas, por la iniciativa. 
 
D. Victor Xercavins pregunta si se ha hecho 
una previsión con respecto al Plan Resistiré, 
como se distribuirán, si dependerá de las 
solicitudes. 
 
Dña. Cristina Civera responde que en una 
reunión que tuvieron con la Federación 
Valenciana de Municipios y Provincias, se 
informó que estas cantidades económicas 
han sido calculadas en base a los datos que 
la conselleria de hacienda ha facilitado a la 
Dirección General, tanto de autónomos como 
microempresas, hasta 10 trabajadores en 
todos los municipios de la provincia. En 
principio, en el total que han asignado a 
Museros, habrá dinero suficiente e incluso de 
sobra. Todo el dinero que sobre del Plan 
Resistir, el ayuntamiento podrá destinarlo a 
otros sectores que también estén pasando 
dificultades por la crisis sanitaria.  
 
D. Victor Xercavins pregunta si la parte que 
tiene que aportar el ayuntamiento de que 
partida se piensa hacer. 
 
Dña. Cristina Civera responde que no le 
puede contestar, está el compromiso del 
departamento de intervención, como se está 
en presupuestos prorrogados, de las 
diferentes partidas, se generará el crédito. 
 
D. Victor Xercavins pregunta sobre el Plan 
Reacciona, si se optó a alguna cosa en el 
año 2020. 
 
Dña. Cristina Civera responde que no. 
 
D. Victor Xercavins pregunta si se pretende 
optar a ese plan en 2021. 
 
Dña. Cristina Civera responde que no lo 
sabe, cuando esté el decreto y la apartación 
municipal, se mirará y si por parte de 

que sempre diu ,i que espera que es 
treballes sobre això, i que es prenga de debò 
i per fi es faça, i també, en el web, i es 
normalitze en aqueix sentit també l’OTAM, 
però hi ha una cosa que és recurrent i que es 
podria fer ja, és el full per a sol·licitar 
l'adhesió al Museros Plus, perquè estiga 
també disponible en valencià. 
 
 
Cristina Civera respon que en el web de 
l'Ajuntament aqueix model està en valencià i 
castellà, i s’hi treballa. 
 
 
Víctor Xercavins vol felicitar la Regidoria de 
Cultura pel mural del carrer de les Escoles 
Velles, per la iniciativa. 
 
Víctor Xercavins pregunta si s'ha fet una 
previsió sobre el Pla resistiré, com es 
distribuiran, si dependrà de les sol·licituds. 
 
 
Cristina Civera respon que en una reunió que 
van tindre amb la Federació Valenciana de 
Municipis i Províncies, es va informar que 
aquestes quantitats econòmiques han sigut 
calculades sobre la base de les dades que la 
Conselleria d'Hisenda ha facilitat a la 
Direcció General, tant d'autònoms com de 
microempreses, fins a 10 treballadors en tots 
els municipis de la província. En principi, en 
el total que han assignat a Museros, hi haurà 
diners suficients i, fins i tot, sobrarà. Tots els 
diners que sobren del Pla resistir, 
l'Ajuntament el destinarà a uns altres sectors 
que també passen dificultats per la crisi 
sanitària.  
 
Víctor Xercavins pregunta si la part que ha 
d'aportar l'Ajuntament de quina  partida es 
pensa fer. 
 
Cristina Civera respon que no li pot 
contestar, està el compromís del 
Departament d'Intervenció, com estan en 
pressupostos prorrogats, de les diferents 
partides, es generarà el crèdit. 
 
Víctor Xercavins pregunta sobre el Pla 
reacciona, si es va optar a alguna cosa l'any 
2020. 
 
Cristina Civera respon que no. 
 
Víctor Xercavins pregunta si es pretén optar 
a aqueix pla el 2021. 
 
Cristina Civera respon que no ho sap, quan 
estiga el decret i l’aportació municipal, 
s’estudiarà i si el Departament d’Intervenció C
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intervención se comunica que es posible o 
no. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia pregunta sobre 
los Fondos de Cooperación Covid, en los 
cuales la Generalitat tiene el 50%, 30% 
Diputación y 20% los ayuntamientos, si hay 
alguna previsión 
 
Dña. Cristina Civera responde que se ha 
tenido una reunión, las comarcas de la 
huerta y las de la huerta sud, con el 
presidente de la Diputación, donde se ha 
informado que el Fondo de Cooperación, la 
Generalitat aporta 90.000 €, la Diputación 
otros 90.000 € y este año el fondo será de 
90.000 € y también se va a dotar de más 
dinero la partida de servicios sociales y todas 
las subvenciones de la Diputación saldrán 
con fecha anterior al 31 de mayo. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia le pregunta a D. 
Vicente Pérez si hay alguna novedad en el 
Plan de Ordenación Urbana. 
 
D. Vicente Pérez responde que continua 
igual, estamos a expensas de la aprobación 
final del documento de evaluación 
estratégica. 
 
D. Victor Xercavins pregunta en qué punto 
está el tema de la casa de la C/ Nou. 
 
D. Vicente Pérez responde que la ruina 
inminente de la casa de la C/ Nou, está en 
manos del abogado, ya se informó en el 
anterior pleno, había una tasación por parte 
de un gabinete pericial, y se está pendiente 
de que se haga la fiscalización y la retención 
de ese dinero, para reunirse con la 
propiedad y abrir una vía de negociación si 
es posible. 
 
D. Victor Xercavins reitera que en el 
transcurso de dos meses, entre el otro pleno 
y éste no se ha avanzado nada. 
 
D. Vicente Pérez responde que no. 
 
D. Victor Xercavins pregunta si sobre el 
contrato del agua hay novedades. 
 
D. Vicente Pérez responde que no. 
 
D. Victor Xercavins pregunta sobre la 
demanda judicial contra el ayuntamiento que 
presentó el que era asesor urbanístico, si 
hay alguna novedad. 
 
D. Vicente Pérez responde que hay una 
sentencia en primera instancia, en el que 
declara improcedente el despido, y condena 

comunica si és possible o no. 
 
 
Víctor Xercavins pregunta sobre els Fons de 
Cooperació COVID, en els quals la 
Generalitat té el 50 %, Diputació el 30 % i els 
ajuntaments el 20 %, si hi ha alguna previsió. 
 
 
Cristina Civera respon que han tingut una 
reunió les comarques de l'Horta i les de 
l'Horta Sud, amb el president de la Diputació, 
en la qual s'ha informat que del Fons de 
Cooperació, la Generalitat aporta 90.000 €, 
la Diputació uns altres 90.000 € i, enguany, 
el fons serà de 90.000 €, i també es dotarà 
de més diners la partida de serveis socials i 
totes les subvencions de la Diputació eixiran 
amb data anterior al 31 de maig. 
 
 
Víctor Xercavins pregunta a Vicente Pérez si 
hi ha alguna novetat en el Pla d'ordenació 
urbana. 
 
Vicente Pérez respon que contínua igual, 
esperem l'aprovació final del document 
d'avaluació estratègica. 
 
 
Víctor Xercavins pregunta en quin punt està 
el tema de la casa del carrer Nou. 
 
Vicente Pérez respon que la ruïna imminent 
de la casa del carrer Nou, està en mans de 
l'advocat, ja es va informar en l'anterior ple, 
hi havia una taxació d'un gabinet pericial, i 
estem pendents que es faça la fiscalització i 
la retenció d'aqueixos diners, per a reunir-se 
amb la propietat i obrir una via de negociació 
si és possible. 
 
 
Víctor Xercavins reitera que en el transcurs 
de dos mesos, entre l'altre ple i aquest, no 
s'ha avançat res. 
 
Vicente Pérez respon que no. 
 
Víctor Xercavins pregunta si sobre el 
contracte de l'aigua hi ha novetats. 
 
Vicente Pérez respon que no. 
 
Víctor Xercavins pregunta sobre la demanda 
judicial contra l'Ajuntament que va presentar 
el que era assessor urbanístic, si hi ha 
alguna novetat. 
 
Vicente Pérez respon que hi ha una 
sentència en primera instància, en la qual es 
declara improcedent l'acomiadament, i C
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al ayuntamiento en una indemnización de 
más o menos unos 39.000 €, evidentemente 
el ayuntamiento continua en la misma 
postura, que es que hay un agravio por parte 
de este técnico y ha presentado su recurso. 
 
D. Victor Xercavins pregunta si el 
ayuntamiento presentará un recurso al no 
estar de acuerdo. 
 
D. Vicente Pérez responde que sí, que el ex 
asesor urbanístico ha presentado por una 
parte una demanda por un despido 
improcedente y por otra parte una demanda 
para que se le reconozcan los 20 años que 
ha estado trabajando para el ayuntamiento, y 
ese juicio está previsto para noviembre. 
  
-Toma la palabra D. Tomás Piqueras 
Gimenez, portavoz de Ciudadanos, comenta 
que en el pleno extraordinario se aprobó la 
solicitud para la ayuda a los polígonos, pero 
quiere hacer hincapié en el paso de 
peatones de la C/ Constitución. 
 
Dña. Cristina Civera responde que en 
cuestión de días empiezan trabajar y a poner 
todas las señalizaciones correctamente, 
porque como ya se comentó en otro pleno, 
las grandes avenidas no las puede hacer la 
brigada municipal.     
 
D. Tomás Piqueras comenta que le ha 
gustado la explicación sobre el SAE que ha 
dado D. Vicente Pérez y el criterio que se ha 
seguido, pero pregunta si este criterio se les 
ha comunicado a los padres. 
 
D. Vicente Pérez responde que se les 
comunicó por parte del personal del servicio, 
algunas familias no les pareció bien y 
utilizaron las redes sociales, pero después se 
habló personalmente con ellos y se les 
dieron las explicaciones, porque son 
personas de alto riesgo los usuarios del 
servicio. 
 
D. Tomás Piqueras le pregunta a la Sra. 
Alcaldesa que el día 14 de enero se llevó a 
cabo un pleno telemático y pregunta cuál fue 
el motivo. 
 
Dña. Cristina Civera responde que por las 
circunstancias sanitarias, para no juntar a 15 
personas en el salón de plenos. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que esa misma 
semana había 3 clases confinadas en el 
colegio Blasco Ibáñez y 1 en la “Escola La 
Masia”, el Centro de Salud atendía por 
teléfono y los más graves de forma 
presencial, y el 15 de enero había una tasa 

condemna l'Ajuntament a una indemnització 
de 39.000 €, aproximadament, evidentment 
l'Ajuntament contínua amb la mateixa 
postura, que és que hi ha un greuge per part 
d'aquest tècnic i ha presentat el seu recurs. 
 
Víctor Xercavins pregunta si l'Ajuntament 
presentarà un recurs en no estar d'acord. 
 
 
Vicente Pérez respon que sí, que 
l'exassessor urbanístic ha presentat, d'una 
banda, una demanda per un acomiadament 
improcedent, i d'altra banda, una demanda 
perquè se li reconeguen els 20 anys que ha 
reballat per a l'Ajuntament, i aqueix judici 
està previst per a novembre. 
  
Pren la paraula Tomás Piqueras Gimenez, 
portaveu de Ciudadanos, i comenta que en el 
ple extraordinari es va aprovar la sol·licitud 
per a l'ajuda als polígons, però vol destacar 
el pas de vianants del carrer de la 
Constitució. 
 
Cristina Civera respon que en qüestió de 
dies comencen a treballar i a posar totes les 
senyalitzacions correctament, perquè com ja 
es va comentar, en un altre ple, les grans 
avingudes no les pot fer la brigada municipal.  
 
 
Tomás Piqueras comenta que li ha agradat 
l'explicació sobre el SAE que ha donat 
Vicente Pérez i el criteri que s'ha seguit, però 
pregunta si aquest criteri se'ls ha comunicat 
als pares. 
 
Vicente Pérez respon que el personal del 
servei els ho va comunicar, algunes famílies 
no els va semblar bé i van utilitzar les xarxes 
socials, però després es va parlar 
personalment amb ells i se'ls van donar les 
explicacions, perquè els usuaris del servei 
són persones d'alt risc. 
 
 
Tomás Piqueras pregunta a l’alcaldessa que 
el dia 14 de gener es va portar a terme un 
ple telemàtic i pregunta quin va ser el motiu. 
 
 
Cristina Civera respon que per les 
circumstàncies sanitàries, per a no reunir 15 
persones a la sala de plens. 
 
Tomás Piqueras comenta que aqueixa 
mateixa setmana hi havia tres classes 
confinades al col·legi Blasco Ibáñez i una en 
l’Escola La Masia, el Centre de Salut atenia 
per telèfon i les persones més greus 
presencialment, i el 15 de gener, hi havia una C
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de 41 casos de COVID-19 en Museros, 
pregunta si esos datos son ciertos. 
 
Dña. Cristina Civera responde que no 
recuerda exactamente de memoria la cifra, 
pero que la comprobará. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que con toda 
esa situación que había en Museros, llamar a 
la gente para que fuera a recoger mascarillas 
a la Casa de Cultura a mayores de 65 años, 
que es un grupo de riesgo, no es muy 
normal. 
 
D. Juan Carrión responde que la fecha de 
recogida de las mascarillas fue del 11 al 15 
de enero de lunes a viernes, y no hubo 
aglomeración de gente y se cumplieron todas 
las medidas de seguridad y todo fue en el 
exterior de la Casa de Cultura. 
 
D. Tomás Piqueras puntualiza que él no ha 
dicho nada de aglomeraciones ni nada de 
eso, simplemente que al ser un grupo de 
riesgo se podría haber evitado que fueran a 
la Casa de Cultura y haberlo hecho casa por 
casa. 
 
Dña. Cristina Civera responde que en esos 
momentos no había por parte de Generalitat 
ninguna restricción para tal cosa. No se hizo 
el reparto casa por casa porque no había 
personal para hacerlo. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que la carretera 
que va desde La Marta al cementerio, está la 
valla del cementerio, pero no está indicada la 
curva, pregunta si se podría poner una señal. 
 
Dña. Cristina Civera responde que toma nota 
y enviará a los técnicos para que lo evalúen.   
 
 
 
 
Y no habiendo más asuntos que tratar, se 
levantó la sesión, todo lo cual yo, como 
secretaria, certifico y firmo, junto con la 
alcaldesa.  
 

 
Museros, con fecha al margen 
Documento firmado electrónicamente 

taxa de 41 casos de COVID-19 a Museros, 
pregunta si aqueixes dades són certes. 
 
Cristina Civera respon que no recorda 
exactament de memòria la xifra, però que la 
comprovarà. 
 
Tomás Piqueras comenta que amb tota 
aqueixa situació que hi havia a Museros, 
cridar la gent perquè anara a recollir 
mascaretes a la Casa de Cultura, majors de 
65 anys, que és un grup de risc, no és molt 
normal. 
 
Juan Carrión respon que la data de recollida 
de les màscares va ser de l'11 al 15 de gener 
de dilluns a divendres, i no va haver-hi 
aglomeració de gent i es van complir totes 
les mesures de seguretat i tot va ser a 
l'exterior de la Casa de Cultura. 
 
Tomás Piqueras puntualitza que ell no ha dit 
res d'aglomeracions ni res d'això, simplement 
que en ser un grup de risc es podria haver 
evitat que anaren a la Casa de Cultura i 
haver-ho fet casa per casa. 
 
 
Cristina Civera respon que en aqueixos 
moments no hi havia cap restricció de 
Generalitat per a això. No es va fer el 
repartiment casa per casa perquè no hi havia 
personal per a fer-lo. 
 
Tomás Piqueras comenta que la carretera 
que va de la Marta al cementeri, està la 
tanca del cementeri, però no està indicada la 
corba, pregunta si es podria posar un senyal. 
 
Cristina Civera respon que pren nota i 
enviarà els tècnics perquè ho avaluen.  
 
 
 
 
En no haver-hi més temes a tractar, 
l’alcaldessa alça la sessió, i jo, com a 
secretària, estenc i certifique aquesta acta. 
 
 
 
 
Museros, amb data al marge 
Document firmat electrònicament 
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